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Pan Artur Kijewski
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację zapewniam, że dokładamy wszelkich starań,
by kaliskie ulice, zwłaszcza w bezpośrednim sąsiedztwie przejść dla pieszych,
były odpowiednio oświetlone, zapewniając bezpieczeństwo i komfort mieszkańców. 

W lutym 2022 r. Miasto Kalisz wnioskowało do spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe 
Sp. z o.o. o wprowadzenie redukcji mocy wszystkich opraw oświetleniowych będących 
częścią systemu zdalnego zarządzania infrastrukturą oświetleniową. Redukcją objętych 
jest 25 000 opraw oświetleniowych w godzinach od 21:00 do 6:00.

W sezonie jesienno-zimowym podczas okresów natężonego ruchu ulicznego,
tj. od 16:00 do 21:00 i od 6:00 do 8:00, oświetlenie uliczne działa zgodnie z ustawionym 
zegarem astronomicznym, wg standardów, bez redukcji mocy.

Jednocześnie zaplanowana na ten rok modernizacja starego typu opraw 
oświetleniowych wpłynie na poprawę jakości oświetlenia ulic i ciągów komunikacyjnych 
pieszych.

          
Z wyrazami szacunku

                                                                Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski 



Kalisz, dn. 4 grudnia 2024 r. 
 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z informacjami otrzymanymi od mieszkańców Kalisza, chciałbym poruszyć sprawę 

oświetlenia ulicznego w Kaliszu. Wiele osób zwraca uwagę na stosunkowo słabe doświetlenie ulic,  

zwłaszcza w okolicach przejść dla pieszych. Jest to ważne szczególnie teraz w okresie jesienno – 

zimowym, ponieważ słabsza widoczność stwarza poważne zagrożenia w ruchu drogowym i może być 

przyczyną wypadków. 

W związku z powyższym, zwracam się do Pana z interpelacją dotyczącą wzmocnienia natężenia 

oświetlenia na kaliskich ulicach, przede wszystkim przy przejściach dla pieszych. Z moich informacji 

wynika, ze stosowany obecnie nowy system oświetlenia ulicznego daje możliwość regulacji 

wspomnianego natężenia światła. 

Liczę, że Pan Prezydent  podejmie w tej sprawie stosowne działania, co wpłynie na poprawę 

bezpieczeństwa pieszych i pozwoli również kierowcom unikać groźnych sytuacji na drodze. 

 

Z poważaniem 

 

   Artur Kijewski  

                 Radny Miasta Kalisza 

 

 

 


